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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor kerül sor a PüspökladányÁrtánd vasútvonal villamosítására?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és
közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A közúti közlekedés mellett a vasúti közlekedés fejlesztésének is rendkívül nagy jelentősége

van. A vasúti közlekedés mind az áru-, mind pedig a személyszállítás vonatkozásában nagy

jelentőséggel bír az ország keleti részében .

Püspökladány és az ártándi határállomás között a vasútvonal elhanyagoltsága miatt korábban

60 km-es sebességkorlátozás volt bevezetve, jelenlegi ismereteim szerint ez 80 km-re

növekedett .

Ezen vonalszakaszon jelenleg motorvonatok közlekednek és figyelemmel a közelgő EU-

csatlakozásra is, szükségessé vált a villamosítás megvalósítása .

Kérdésem a Miniszter úr felé, hogy mikorra várható ezen vasútvonal szakasz

villamosítása?

Várom megtisztelő válaszát .
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